
PROTOKOL Nr 29
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo sie w dniu 6 czerwca 2012 roku
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o godzinie 1200 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik nr
1 protokolu.) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Analiza Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2011 rok.
5. Ponowna analiza pism do komisji rewizyjnej.
6. Sprawy rome.
7. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przvjecie wnioskow w sprawie zmian porz<tdku obrad.

Brak wnioskow,

Pkt. 4. Analiza Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2011 rok.

Sprawozdanie z wykonania budzetu Miasta Marki za 2011 rok stanowi zalacznik nr 2 do

protokolu nr 27 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 23 kwietnia 2012 roku.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz otrzymal od Burmistrza i Skarbnika bilans

z wykonania budzetu panstwa, jednostki samorzadu terytorialnego Gminy Marki sporzadzony

na dzien 31 grudnia 2011 roku.

Bilans z wykonania budzetu panstwa, jednostki samorzadu terytorialnego Gminy Marki

sporzadzony na dzien 31 grudnia 2011 roku stano wi zalacznik nr 2.

G Skarbnik Slawomir Koc omowil niniejszy Bilans.

Dyskusji nie podjeto.

W dalszej czesci posiedzenia Przewodniczacy Komisji rozpoczal dyskusje dot. kontynuacji

analizy sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2011 rok.

W dyskusji udzial wzieli m.in. Przewodniczacy komisji Michal Jaroch, Burmistrz Janusz
Werczynski, Skarbnik Slawomir Koc, radny Radoslaw Dec, radny Pawel Pniewski.

W dyskusji omowiono wykonanie dochodow i wydatkow m.in. w dziale 750 Administracja
publiczna; w dziale 756 Dochody od osob prawnych, od osob fizycznych i od jednostek nie
posiadajacych osobowosci prawnej; w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa; w dziale 600
transport i lacznosc; wykup gruntow pod drogi publiczne; zrealizowane inwestycje zwiazane
z budowa rowow melioracyjnych; wynagrodzenia dla czlonkow Gminnej Komisji
Rozwiazywania Problemow Alkoholowych.
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Przewodniczacy Komisji zwrocil uwage czy osoby zalegajace w platnosciach na rzecz miasta
moglyby odpracowac nieuregulowane naleznosci w ramach prac na rzecz gminy.
Przewodniczacy komisji zwrocil uwage na opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej
miasta Marki zestawienie .dot. umorzen podatku i zwrocil sie do Burmistrza 0 wyjasnienie
czym spowodowane bylo umorzenie w dw6ch przypadkach gdzie kwota jest najwyzsza,
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Burmistrz wyjasnil, iz w pierwszym przypadku umorzenie dot. przedsiebiorcy produkujacego
cegle, kt6rego zaklad produkcyjny zostal zalany w wyniku niesprzyjajacych warunk6w
atmosferycznych a co zatym idzie dzialalnosc i produkcja zostala na ten czas wstrzymana.
Natomiast w drugim przypadku Burmistrz w danej chwili nie byl w stanie odpowiedziec.

Przewodniczacy Komisj i poinformowal, iz dalsze prace zwiazane z analiza Sprawozdania
z wykonania budzetu kontynuowane beda na kolejnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w
dniu 13 czerwca 2012 roku 0 godzinie. 1030.

Pkt. 5. Ponowna analiza pism do komisji rewizyjnej.

Wiceprzewodniczaey Komisji przedstawil odpowiedz na pismo Pani Beaty Sosinskiej z dnia
25 sierpnia 2011 roku. Zalacznik nr 3.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia przez czlonkow komisji
tresci pisma kierowanego do Pani Beaty Sosinskiej.

Glosowanie:

za-3
przeciw- 0
wstrzymal sie - 0
W glosowaniu udzial wzielo 4 radnych.

Przewodniczacy Komisji odczytal projekt uchwaly przygotowany przez Komisje Rewizyjna
w sprawie skargi Pana J6zefa Krynskiego, Zalacznik nr 4.

\ }

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia przez czlonkow komisji
projektu uchwaly w ·sprawie rozpatrzenia skargi Pana J6zefa Krynskiego na dzialalnosc
Burmistrza miasta Marki.

Glosowanie:

za-3
przeciw- 0
wstrzymal sie - 0
W glosowaniu udzial wzielo 4 radnych.
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Pkt. 5. Sprawy rozne.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej poinforrnowal, iz wplynela nowa skarga na dzialalnosc
Burmistrza Miasta Marki, kt6ra wplynela 10 maja 2012 roku kierowanajest od mieszkancow
ul. Berensona w Warszawie i dotyczy razacego zaniedbania swoich obowiazkow Burmistrza
Miasta Marki oraz zadan wlasnych gminy,
Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz zwr6ci sie do biura prawnego Urzedu Miasta i do
Burmistrza w kwestii odniesienia sie do niniejszej skargi.

Wiceprzewodniczacy komisji przypomnial, iz Komisja Rewizyjna moze za zgoda Rady
powolywac rzeczoznawc6w, ekspert6w i bieglych.

Przewodniczacy Komisji zasugerowal aby niniejsza skarga zejac sie na kolejnym posiedzeniu
komisji.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz kolejne posiedzenie komisji planowane jest na
dzien 13 czerwca 2012 roku .

Pkt. 6. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1500 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal Posiedzenie Komisji Rewizyjnej.
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Protokolowala
Anna Broma
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